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ZAPISNIK 

z 16. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 12.7.2022, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

-  Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

-  Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

-  Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 

-  Anton Papež, član Sveta KS, 

-  Matic Vidic, član Sveta KS, 

-  Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 

-  Niko Potočar, član Sveta KS, 

-  Andrej Štefanič PU NM.  

 

Opravičeno odsotni: 

- Dušan Brudar, član Sveta KS, 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1.       Ugotovitev sklepčnosti  

2.       Potrditev zapisnika redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

3.       Romska problematika 

4.       Pregled stanja na projektih 

5.       Razno 

 

 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Predsednik Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da je na seji prisotnih sedem članov Sveta 

KS Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja sklepčna.  

 

SKLEP: 

Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 2. Točki 

 

Potrditev zapisnika 15. redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

SKLEP: 

Svet KS Bučna vas sprejme zapisnik 15. redne seje sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Romska problematika 

 

S strani svetnikov KS Bučna je bilo podano poročilo, da se je v preteklem mesecu zelo 

povečala kraja poljščin, igranje preglasne glasbe in nelegalno streljanje. Gozdiček ob 

Zobčevi ulici je postala pravi smetnjak, smeti ležijo vsepovsod. 

Andrej Štefanič s strani PU NM je povedal, da so v zadnjem obdobju zabeležili štiri 

prijave kaznivih dejanj (trikrat tatvina in enkrat streljanje). V svoje vrste so sprejeli tri 

nove kolege, ki imajo romske korenine. Andrej Štefanič je omenil, da je g. Božo Vrlinič 

postal nov vodja policijskih okolišev, njegova glavna naloga bo pokrivanje romskih 

naselji.  

Skupna občinska uprava je dobila pooblastila za kaznovanja nedovoljenih kurjen, 

igranje oz. poslušanje preglasne glasbe,.. Tomaž Zoran je pridobil informacijo s strani 

Mestne občine Novo mesto, da občinski odvetnik ne sme zastopati krajanov na sodišču 

(KS Bučna vas je podala predlog o tovrstnem zastopanju krajanov).  

 

Svet KS Bučna vas se seznanja z delom policije s področja romske problematike.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 4. Točki 

Pregled stanja na projektih 

 

 

Trenutno stanje na projektih pod okriljem KS Bučna vas je sledeče: 

 

 

a) Komunalna ureditev 

• Za področje Dol. Kamenja poteka usklajevanje za priključevanje na 

komunalno omrežje  

• Ekološki otok pri gasilnem domu Kamence ob vsakem deževju poplavlja 

meteorna voda  

 

 

b) Športno igrišče 

• KS Bučna vas za lokaciji Dol. Kamence (na mestu športnega igrišča) 

pridobiva ponudbe za izvedbo geomehanskih analiz terena  

 

• 29.7.2022 je bil sprejet OPN MONM s katerim se spreminja namembnost 

zemljišč, ki so predvidena za gradnjo športnih igrišč (za lokacijo G. 

Kamenje) 

 

c) Cestna ureditev 

• pločnika v smeri Dol. Kamence – Potočna vas  

i. podpisana je bila kupo prodajna pogodba z zadnjim lastnikom 

ii. izgradnja bo trajala vsaj dve leti 

• KS Bučna vas bo izvedla skupno naročilo za asfaltiranje najbolj kritičnih 

odsekov (vodne mulde, odseki poleg ekoloških otokov,..) 

 

 

Svet KS Bučna vas se seznanja s stanjem na projektih.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 5. Točki 

Razno 

 

Podana je bila pripomba, da skrbnik cestišča in okolice ne izvaja košnje trave pri 

križišču Muhaber. Potrebno je zagotoviti novo prometno tablo, ki označuje naselje 

Muhaber.   

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 


